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Abstract (en)
[origin: CN113598647A] The invention relates to a hand-held cyclone vacuum cleaner comprising a separation unit for collecting suction material
and comprising a drive system (5) for generating a suction flow, a first filter stage (6), a second filter stage (7) and a third filter stage (8), wherein the
drive system (5) is arranged in a drive system housing (15) which is located downstream of the second filter stage (7) according to the suction flow
and upstream of the third filter stage (8) according to the suction flow, and the suction flow generated during operation of the drive system (5) flows
around the drive system (5).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen handgeführten Zyklon-Staubsauger, aufweisend eine Abscheideeinheit zum Sammeln von Sauggut, die ein
Antriebsaggregat (5) zum Erzeugen eines Saugstroms, eine erste Filterstufe (6), eine zweite Filterstufe (7) und eine dritte Filterstufe (8)
aufweist; wobei das Antriebsaggregat (5) saugstromabwärts der zweiten Filterstufe (7) und saugstromaufwärts der dritten Filterstufe (8) in einem
Antriebsaggregatgehäuse (15) angeordnet ist, wobei das Antriebsaggregat (5) von dem bei Betrieb des Antriebsaggregates (5) erzeugten
Saugstrom umströmt wird.
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